
Referat fra bestyrelsesmøde i Resenbro Lokalråd den, 1. juni 2010 kl 19.00 

Bestyrelsen var fuldtallig. 

 

1. punkt. Referat godkendt og underskrevet 

2. punkt. Aktuelt bestyrelsesarbejde. 

                   Bestyrelsen har sendt et høringssvar vedr. Rema 1000.   

                   Vi har bedt om en fornyet vurdering af adgangsvejene til Rema 1000. 

                   Vi peger ligeledes på vigtigheden af, at byskiltet bliver flyttet, samt  

                   en fartbegrænsning på strækningen. 

                   Der kommer en vurdering af de trafikale forhold fra en trafik-revisor, bestilt af 

                   Silkeborg Kommune. Lokalrådet samt andre aktører mener, at argumentationerne 

                   fra kommunens side har været for tynde i forbindelse med fravalg af adgangsvej 

                   via Skærbækvejen.  

                   Vi kan ikke forvente en afslutning på sagen før okt. mdr. d.å.(med lidt held). 

 

3. punkt.    Nyt fra formanden 

                   Intet under pkt. 

4. punkt.    Nyt fra udvalgene: 

                   Trafik: 

                   BAM har fået en henvendelse fra John Pedersen  hvoraf det fremgår, at JP 

                   har bedt om aktindsigt vedr. Jyllandsringen om forskellige arrangementer m.v.. 

                   Herunder: Miljøgodkendelse til helikopter og flyshow, afvikling af sportscar 

                   event. Afholdelse af orienteringsrally ( der blev kørt til kl. 21.30). Tilladelse til 

                   motorcykelkurser på køreteknisk anlæg. Samt støjudskrifter på forskellige køredage. 

 

                   Der er ingen tvivl om, at Resenbro Lokalråd vil blive inddraget i problematikker vedr. 

                   Jyllandsringen på et senere tidspunkt. Især når udviklingsplanerne for Jyllandsringen 

                   kommer op igen. 

                   Forslag om Gudenåen/grødeslåning som tema ved et kommende møde med de øvrige 

                   Lokalråd.  

5. punkt.    Diskussion af udvalgte emner: 

                   Evaluering af eventarrangement vedr. Resenbro Skole 

                   Der deltog ca. 220 personer. Fint arrangement, måske lidt overskud. 

6. punkt.    Eventuelt: 

                   Henrik B vil satse på en bedre opdatering af hjemmesiden. 

                   Næste møde 7. september 2010. 

 

7.6.10/bam.  


